
ورزشی

استقلالخوزستانمقابلالهلالشگفتیسازمیشود؟!

جای خالی تماشاگران در نبرد دشوار پرسپولیس و لخویا قطر
سرویس ورزشی-

دیداردوتیمپرســپولیسایرانولخویایقطردر
مرحلهیکهشتملیگقهرمانانآسیاامروزسهشنبه

درورزشگاهخالیازتماشاگرآزادیبرگزارمیشود.
در دومیــن روز از مرحله حذفی لیگ قهرمانان آســیا دو 
نماینده دیگر کشــورمان سه شنبه به مصاف رقبای سرسخت 
خود خواهند رفت. پرســپولیس در ورزشگاه خالی از تماشاگر 
آزادی میزبان لخویا قطر است و استقلال خوزستان نیز مجبور 
شده در ورزشگاه سلطان قابوس عمان از الهلال پذیرایی کند. 

پرسپولیس-لخویا
بدترین اتفاق برای پرســپولیس در بازی سرنوشت ســاز و 
حســاس مقابل لخویا، می توانســت همین محرومیت از داشتن 
تماشاگران باشد؛ اتفاقی که رخ داد و کنفدراسیون فوتبال آسیا در 
زمانی حکم محرومیت هواداران پرسپولیس را صادر کرد که این 
باشگاه کمترین زمان را برای اعتراض به این حکم داشت. از این رو 
بعید اســت رأی اعلام شده به نفع نماینده کشورمان تغییر کند. 
برانکو ایوانکوویچ غیر از یار دوازدهم تیمش، کمال کامیابی نیا را 
هم در اختیار نخواهد داشت. در تمرینات اخیر سرخپوشان پیدا 
بود که این مربی کروات در نظر دارد محسن ربیع خواه را در پست 

هافبک دفاعی جایگزین شماره 11 مصدوم تیمش کند.
پرسپولیس در بازی آخر خود مقابل الوحده روز با شکوهی 
را در ورزشگاه آزادی رقم زد و حالا هواداران این تیم امیدوارند 
تیــم برانکو از این مرحله هم به ســلامت عبــور کند تا برای 
مرحله بعد لیگ قهرمانان این شانس را داشته باشد با تقویت 
خود یکی از مدعیان کسب عنوان قهرمانی آسیا باشد. برخی 
کارشناسان اعتقاد دارند این پرسپولیس توانایی کسب عنوان 

در آســیا را دارد و اگر بازی های خوب خود را امروز هم تکرار 
کند می تواند از سد لخویا به سلامت بگذرد.

لخویا در شرایطی به تهران می آید که بعد از کسب عنوان 
قهرمانی در لیگ ستارگان قطر در مرحله نیمه نهایی امیر کاپ 
قطر برابر الریان شکســت خورد تا همه توان و تمرکز خود را 
روی بازی با پرسپولیس بگذارد. همانطور که مهدی طارمی با 
18 گل آقای گل لیگ ایران شد، در لیگ قطر  یوسف العربی با 
24 گل توانست نقش عمده ای در قهرمانی تیمش داشته باشد.

یوســف العربی، مهاجم اهل مراکش است که سابقه بازی 
در تیم های گرانادا اســپانیا و کان فرانســه را در کارنامه خود 
دارد. او زوج خیلــی خوبی را در خط حملــه با ادگار برزیلی 
تشکیل داده اســت. قهرمان قطر در خط دفاع هم بازیکنانی 
چون چیکو فلورس اســپانیایی، یوسف آیمن و احمد یاسر را 
در اختیار دارد. ضمن اینکه قاســم برهان دروازه بان تیم ملی 
قطر هم از دروازه این تیم حراســت می کند. در خط هافبک 
لخویا یک بازیکن ســرعتی کره ای به نــام، نام تائه هی  بازی 

می کند که وظیفه بازی سازی را به عهده دارد. همچنین علی 
عفیف نیز از بازیکنان با تجربه و مســلط در خط هافبک تیم  

 ملی فوتبال قطر است.
استقلالخوزستان-الهلالعربستان

در دیگــر بازی امروز تیم فوتبال اســتقلال خوزســتان 
از ســاعت 20:30  درعمان به مصاف تیم الهلال عربســتان 
می رود. استقلال خوزســتان در حالی میزبان حریف متمول 
سعودی است که با حاشــیه و مشکلات فراوان توانست خود 
را به عمان برساند. بازیکنان استقلال به دلیل پرداخت نشدن 
مطالبات شــان حاضر به سفر به عمان نشدند و در نهایت پس 
از تهدید و همکاری مســئولان فوتبال و اســتان خوزستان، 

بازیکنان سوار بر هواپیما شدند و خود را به عمان رساندند.
الهلال عربســتان یکی از تیم های پرطرفــدار و متمول 
عربستان است و اکنون شاگردان سیروس پورموسوی با دست 
خالی باید مقابل آبی پوشان عربستانی قرار بگیرند. پیروزی یا 
موفقیت  استقلال خوزستان مقابل الهلال با هیچ متر و معیار 
ورزشی قابل پیش بینی نیست. بازیکنان تیمی که حتی پول 

سفر نداشته اند آیا واقعا انگیزه ای برای بازی دارند؟
با این حــال امیدواریم جوانان غیرتمنــد ایرانی باردیگر 
بــا توانایی های فردی و خلاقیت خود فوتبال آســیا را مات و 
مبهوت کنند. هرچند بردن الهلال امری بس دشــوار به نظر 
می رسد و شــاید خوش بین ترین تماشاگر ایرانی هم پیروزی 
استقلال خوزستان را در این بازی تصور نکند اما فوتبال ایران 
بارها از غیرممکن ها عبور کرده است و حماسه ملبورن و صعود 
به جام جهانی شاخص ترین آنهاست و امیدواریم این مرتبه هم 

شاهد یک شگفتی بزرگ در فوتبال آسیا باشیم.

رئیسفدراسیونکشتیگفت:باتوجهبهظرفیتهایانسانی،جغرافیاییومدیریتیکهدرآذربایجان،نسبتبه
کشــورایرانسراغداریم،اینعقبماندگیمدیریتیبرایپذیرشمیزبانیمسابقاتمعتبر،برایکشورماحداقلدر

منطقهنمیتواندقابلقبولباشد.
رســول خادم با بیان این مطلب اظهار داشــت: نکته حائز اهمیت اینســت که ما میزبانی دومین دوره رقابت های همبســتگی 
کشورهای اسلامی)سال 200٩( را برعهده گرفته بودیم که متاسفانه با عدم برگزاری این بازی ها در ایران، این فرصت بزرگ سیاسی 
و فنی برای کشــور را از دســت دادیم. جای تاسف است که چنین فرصتی هایی که می تواند بعنوان یک ابزار دیپلماتیک قدرتمند و 
گســترده، در اشــاعه قابلیت های فنی و مدیریتی کشور ما در دنیا مورد استفاده قرار بگیرد،  به سادگی از دست می رود و هیچ کس 
به خاطر ناتوانی های مدیریتی و از دست دادن فرصت های بزرگ، به نظام مدیریتی کشور پاسخگو نیست. رئیس فدراسیون کشتی 
تصریح کرد:  البته احتمالاً ســوالی نمی شود که ضرورت پاسخگویی فراهم آید چون دغدغه و آگاهی در این گونه موارد که می تواند 
بهترین ابزارهای مدیریتی، فنی و دیپلماتیک  محسوب شوند، وجود ندارد. سالهاست پذیرش میزبانی ها در رویدادهای ورزشی بزرگ، 
هزینه محســوب نمی شود، بلکه مهم ترین ابزارخودنمایی سیاسی و اجتماعی کشــورها در دنیا، ارتقاء سطح سازماندهی مدیریتی، 
توسعه زیرساخت های ملی کشورهای میزبان و ایجاد فرصتهای جدید جذب اسپانسرهای خارجی و داخلی برای کشورها است. وی 
در پایان گفت: آذربایجان به لحاظ زیر ســاخت ها و سیســتم های اجرایی شرایطی را در کشور خود فراهم کرده که قابلیت میزبانی 
مســابقات المپیک را در کشــور خود دارد و به هرحال فکر می کنم با توجه به ظرفیت های انســانی، جغرافیایی و مدیریتی که در 
آذربایجان، نسبت به کشور ایران سراغ داریم، این عقب ماندگی مدیریتی برای کشور ما حداقل در منطقه نمی تواند قابل قبول باشد.

انتقاد رئیس فدراسیون کشتی از مشکلات مدیریتی در ورزش نمایش درخشان تیم ملی ووشو در بازی های کشورهای اسلامی
تیمملیووشــویایرانکهباترکیبششنفرهدر
رقابتهایووشــوبازیهایکشورهایاسلامیحضور

داشتبهششمدالطلادستیافت.
دیــروز در آخریــن روز رقابت هــای ووشــوی چهارمین 
دوره بازی های همبســتگی کشــورهای اسلامی در جمهوری 
آذربایجان، مبارزات فینال اوزان مختلف )هفت وزن( برگزار شد 
که هر شــش نماینده ایران به مبارزه پرداختند و در پایان کار 

مقتدرانه به شش مدال طلا دست یافتند.
در وزن منهای 52 کیلوگرم، معین حاجی زاده که در دور 
نخســت با قرعه استراحت روبرو شــده بود و سپس با عبور از 
ســد علی زید یمنی به فینال رسید، برای کسب مدال طلا با 
سادیک پهلوان از ترکیه روبرو شد. حاجی زاده با پیروزی در دو 
راند متوالی به نشان طلا دست یافت. دومین نماینده ایران در 
وزن منهای 56 کیلوگــرم، مهدی محمدی که در مرحله یک 
چهارم نهایی محمد دومبیا از ســاحل عاج را شکست داده بود 
در نیمه نهایی »آگامی رادوف« از ترکمنســتان را هم شکست 
داد و فینالیست شد. او برای کسب مدال طلا با الچین امین اوف 
از کشور میزبان مبارزه کرد و به پیروزی رسید تا دومین طلایی 

ووشوی ایران شود.
در ادامه و در وزن منهای 60 کیلوگرم، عرفان آهنگریان که 
در دور نخست رستم ابراگیموف از قرقیزستان و در یک چهارم 
نهایی از ســد زچیل آندانهاز بنین گذشــته بود در نیمه نهایی 
روسلم پیرعلی اوف از جمهوری آذربایجان را برد. او برای کسب 
مدال طلای وزن منهای 60 کیلوگرم به مصاف یاسین محمد از 

تونس رفت و با کسب پیروزی به مدال طلا رسید.
چهارمین نماینده ووشــو کشــورمان در وزن منهای 65 

کیلوگرم، فرود ظفری که در ابتدا طارق هندریک از اندونزی را 
با اقتدار شکست داده بود در مرحله نیمه نهایی نیز عبداله عبید 
از پاکستان را از پیش روی برداشت و به فینال رسید. ظفری که 
نخستین حضورش در تیم ملی ووشوی ایران را تجربه می کند، 
در فینال با بایرام شامادوفاز جمهوری آذربایجان مبارزه کرد و 
در نهایت با برتری به کار خود پایان داد و به مدال طلا رســید. 
در وزن منهای 70 کیلوگرم، سعید فاضلی که پیش از این دائو 
کادر از ساحل عاج ، علی قیاسی نفر سوم جهان از اردن و بکار 
ســاواس نایب قهرمان جهان از ترکیه را شکســت داده بود در 
فینال با ووگار کرم اوف از کشور میزبان رقابت کرد. فاضلی در 
مبارزه پایانی نیز با اقتدار ووشــوکار میزبان را با شکست بدرقه 

کرد و پنجمین طلایی تیم ایران لقب گرفت.
آخریــن نماینده ووشــو کشــورمان در وزن منهای 75 
کیلوگــرم، یزدان میرزایی بود که در دور نخســت مبارزه برابر 
حریف اهــل اندونزی در پنج ثانیه با ناک اوت به ســود خود 
پایــان داده بــود و در مرحله نیمه نهایــی پرویز عبدالله یف از 
کشور میزبان را شکست داد. ملی پوش ایران، در فینال و برای 
کسب مدال طلا با آیمان محمد از مصر رقابت کرد و در پایان 
مبارزه ای سخت به برتری دست یافت و مدال طلا را بر گردن 

آویخت.
با این اوصاف تیم 6 نفره ووشــوی ایران با 6 طلای معین 
حاجی زاده، مهدی محمــدی، عرفان آهنگریان، فرود ظفری، 
سعید فاضلی و یزدان میرزایی به کار خود پایان داد تا بهترین 
عملکرد را در بین تمامی رشته های اعزامی ایران به بازی های 
کشــورهای اسلامی داشــته باشد. حســین اوجاقی و کیوان 

شیرآقایی هدایت تیم ملی ووشوی ایران را برعهده داشتند.

* در ادامه رقابت های کاپ دوچرخه ســواری پیست در چین، محمد دانشورخرم رکابزن کشورمان که همراه تیم پیشگامان 
راهی مســابقات کاپ کلاس یک چین شــده است در ماده اســپرینت در مرحله نیمه نهایی با 8 رکابزن رقابت کرد. رکابزن 
کشورمان در این مرحله موفق شد به جمع 4 دوچرخه سوار برتر راه یافته و به فینال این بازی ها صعود کند.دانشور امروز جهت 
کسب مدال برنز با دوچرخه سواری از چین به رقابت خواهد پرداخت. تیم دوچرخه سواری پیشگامان کویر یزد با ترکیب سه 

ورزشکار در کاپ دوچرخه سواری پیست چین شرکت کرده است.
*جودوکارسنگینوزنتیمملیکشورمانبعدازچندماهغیبتدراردوهایتیمملیبرایحضوردرمسابقات
حرفهایراهیتایلندشــد.جوادمحجوبکهمدتهاستدراردوهایتیمملیغیبتداردصبحدیروزبههمراه
مسعودخســروینژادمربیخودبهتایلندسفرکردتادرمسابقاتحرفهایشــرکتکند.اینجودوکاروزن
۱۰۰کیلوگرمتیمملیایرانونایبقهرمانوقهرماندودورهمســابقاتقهرمانیآسیاودارندهچندینمدال
رنگارنگدررویدادهایمختلفدرنظرداردازاینپسدررشتههایرزمیحرفهایفعالیتکند.برطبققوانین
فدراسیونجهانیجودو،اگرجودوکاراناینرشته،دررشتههایدیگرفعالیتداشتهباشند،اجازهحضوردوباره

درمسابقاترانخواهندداشت.

خواندنی از ورزش ایران

کونته: کسب ۳۰ پیروزی در یک فصل آسان نیست
سرمربی چلســی درباره کار بزرگ این فصل تیمش توضیح داد. آنتونیو کونته، 
ســرمربی چلســی پس از برتری در آخرین بازی فصل لیگ برتر انگلیس، کسب 30 
پیروزی در فصل جاری را نشــانه بزرگی قهرمان فصل لیگ جزیره دانست. او اظهار 
داشت: کســب 30 پیروزی در یک  فصل دستاورد بزرگی بود. باید کنار هوادارانمان  
رسیدن به این استاندار خاص را دوباره جشن بگیریم. او درباره جان تری که در پایان 
رقابــت  با هواداران تیمش خداحافظی کرد، افزود: تری لایق چنین پایانی بود و باید 
با یک قهرمانی این باشگاه را ترک می کرد. حالا  می توانیم با فتح جام حذفی جشن 
دیگری برگزار کنیم؛ هر چند قهرمانی در جام حذفی و غلبه بر آرسنال بسیار دشوار 
اســت. اگر فکر کنیم فصل به پایان رســیده  به دردسر می افتیم. با قهرمانی در جام 
حذفی فصل برای ما فوق العاده خواهد شد. نباید انگیزه خود را از دست دهیم. در حال 
حاضر در شرایطی مساوی با آرسنال  هستیم چون یک بار با 3 گل آن ها را شکست 
دادیم و یک بار هم با 3 گل مغلوب شدیم اما حالا شانس سومی برای ما وجود دارد 

تا پیروز شده و در انگلیس دوجامه شویم.
آلگری: ماندنم در یوونتوس 

به یک توافق دوجانبه بستگی دارد
سرمربی یوونتوس از تاریخ سازی تیمش به وجد آمده است. ماسیمیلیانو آلگری، 
سرمربی یوونتوس پس از قطعی شدن ششمین قهرمانی متوالی تیمش در سری A با 
برتری بر کروتونه در هفته سی و هفتم، این پیروزی را حاصل تلاش فراوان بازیکنانش 
دانست. او در پایان بازی گفت: در ابتدا باید از 6 بازیکنی که در هر 6 قهرمانی متوالی 
حضور داشتند، تمجید کنم. آن ها به افسانه ها پیوستند! ادامه کار من در یوونتوس به 
یک توافق دوطرفه بستگی دارد. از شغل خودم کاملا راضی هستم اما هنوز مذاکره ای 
نکرده ایم. یوونتوس به سطح بالایی رسیده و حفظ کردن این شرایط آسان نیست. او 
در ادامه اظهار داشــت: این روزها را 10 سال پیش در دوران مربیگری  در ساسولو و 
کالیاری در ذهن داشــتم. از جام هایی که با یووه و میلان برده ام بسیار خوشحالم اما 
هنوز راه درازی باقی مانده. ممکن است دوران مربیگری من خیلی طولانی نباشد اما  

عاشق فوتبال هستم و هیچ فشاری را روی خودم حس نمی کنم.
8 خرداد سرمربی جدید بارسلونا معرفی می شود

انتظار هواداران بارســلونا برای آشنا شدن با سرمربی جدید تیم محبوب شان در 
آینده ای نه چندان دور به سر خواهد رسید. فصل سخت بارسلونا که لوئیس انریکه در 
اواسط آن اعلام کرد دیگر به کارش ادامه نخواهد داد، به پایان رسید و آبی و  اناری ها 
نتوانستند جام قهرمانی را از چنگ رقیب دیرینه شان رئال مادرید درآورند. انریکه در 
اوایل نیم فصل دوم اعلام کرد در پایان فصل به دوران ســه ساله سرمربیگری اش در 
بارسلونا پایان می دهد و از آن زمان جست وجوی مدیران باشگاه برای یافتن جانشینی 
مناســب برای او آغاز شد و اکنون به نظر می رســد که آنها گزینه مورد نظر خود را 
پیدا کرده اند چرا که قرار است او را 2٩ می )8خرداد( معرفی کنند. آخرین مأموریت 
بارســلونا در این فصل کســب عنوان قهرمانی جام حذفی اسپانیا با شکست آلاوس 
در فینالی است که شــنبه هفته آینده برگزار می شود و در حالی که بازیکنان بارسا 
امیدوارند با کسب این عنوان، بدرقه ای شیرین را برای سرمربی شان ترتیب دهند، در 
پشت صحنه، برنامه های آغاز یک عصر جدید در نوکمپ آغاز شده است.خوسپ ماریا 
بارتومئو، رئیس باشگاه بارسلونا بعد از بازی شب گذشته تیمش برابر ایبار گفت: باید 
تا پایان فصل صبر کنیم. روز دوشنبه 2٩ می  نام سرمربی جدیدمان را اعلام خواهیم 
کــرد. اگرچه هنوز خبر موثقی از گزینه مورد نظر بارســلونا برای جانشــینی انریکه 
منتشــر نشده اما شنیده ها حاکی از آن اســت که به احتمال فراوان ارنستو والورده، 
سرمربی اتلتیک بیلبائو هدایت آبی  و  اناری ها را در فصل آینده برعهده خواهد داشت. 
این احتمال از زمانی که مشخص شد والورده در پایان فصل به همکاری اش با قرمز و 

سفیدپوشان ایالت باسک ادامه نمی دهد قوت گرفته است.
اظهارات زیدان پس از قهرمانی رئال مادرید در لالیگا

سرمربی رئال مادرید پس از شکست مالاگا و کسب عنوان قهرمانی در لالیگا به 
ســوالات خبرنگاران پاسخ داد. رئال مادرید با پیروزی دو بر صفر برابر مالاگا توانست 
در آخرین هفته لالیگا عنوان قهرمانی را با ٩3 امتیاز)ســه امتیاز بیشتر از بارسلونا( 
کســب کند. زین الدین زیدان پس از بازی گفت: خیلی خوشــحال و شــاد هستیم. 
پس از 38 هفته به این جا رســیدیم و فاتح لالیگا شدیم. قهرمان  یکی از  زیباترین 
لیگ های جهان شــدیم. پیروزی در این تیم به همراه چنیــن بازیکنانی فوق العاده 
است. سرمربی رئال مادرید افزود: امشب بهترین شب دوران حرفه ای ام است. می توان 
عناوین بیشتری کسب کرد اما امشب بهترین شب است. بازیکنان شایسته این جام 
بودند. خیلی تحت فشار قرار گرفتیم اما بازیکنان دویدند، جنگیدند و به همین خاطر 
برای همه آنها خوشحالم. همه بازیکنان مهم هستند. کلید موفقیت تیم همین است. 
زیدان در ادامه اظهار کرد: برای ما قهرمانی در لالیگا مهم بود. امروز روز لالیگا است 
و زمانی که فاتح این جام می شوید اهمیت زیادی دارد. برای مادرید اهمیت بیشتری 
دارد چون بزرگترین باشــگاه جهان است. سرمربی فرانســوی در پایان گفت: از این 
لحظات نهایت استفاده را خواهیم برد. در سیبلس به همراه هواداران جشن خواهیم 

گرفت. فرصت کافی داریم تا خود را برای فینال لیگ قهرمانان اروپا آماده کنیم.
 آغاسی مربی جدید نواک جوکوویچ

نواک جوکوویچ مرد شماره دوی تنیس جهان بعد از شکست در فینال مسابقات 
مســترز رم اعلام کرد که آندره آغاســی مربــی جدید او خواهد بــود. پیش از این 
گمانه زنی هایی در این رابطه صورت گرفته بود.  نواک جوکوویچ چندی پیش همکاری 
خود با تمامی مربی هایش را به پایان رساند و اعلام کرد که نیاز به یک فرد جدید دارد 
که پیش از این تنیسور بوده باشد و در شرایطی شبیه به او بازی کرده باشد. آغاسی 
در هفته های گذشته خبر مربیگری اش را رد کرده بود و اعلام کرده بود که تصمیمی 
برای این کار ندارد. هنوز جزییات قرارداد جوکوویچ و آغاســی مشخص نیست. گفته 
می شــود که ممکن است آغاســی در نقش مشاور با جوکوویچ همکاری کند و مربی 

دیگری در طول فصل جوکوویچ را همراهی کند.
گواردیولا: کمپانی و آگوئرو فصل بعد با سیتی هستند

مربی منچسترســیتی به گمانه زنی های برخی رسانه ها پایان داد و اظهار داشت: 
کمپانــی و آگوئرو فصل بعد همراه ما خواهند بود. مدتی اســت برخی گمانه زنی ها از 
انتقــال آگوئرو به تیمی دیگر ســخن می گویند. این اخبار با نیمکت نشــینی مهاجم 
آرژانتینی قوت گرفت. از طرفی دیگر »ونســان کمپانی« که به مدت طولانی مصدوم 
بود و در تعداد بازی های اندکی به میدان رفت شرایط مشابهی نسبت به هم تیمی خود 
دارد. اما مربی من سیتی در مصاحبه ای به این شایعات خاتمه بخشید و اظهار داشت: 
ونســان و ســرخیو فصل آینده همراه ما خواهند بود. وی تصریح کرد:  آنها پیشرفت 
چشــمگیری داشــتند. کمپانی هشــت یا نه بازی برای ما انجام داد که در این تعداد 
اندک، توانایی های خود را نشــان داد. من تصور می کنم اگر سیتی قهرمان لیگ شد، 
مدافع بلژیکی دلیل اصلی این عنوان بود. پپ گواردیولا گفت: اما ما 15 امتیاز پایین تر 
از چلسی لیگ را به اتمام رساندیم که سرخیو کمک بسیاری کرد. اکنون باید راه حل 
بهتری پیدا کنیم و تنها به گلزنی آگوئرو دل نبندیم. مربی سابق بارسلونا و بایرن مونیخ 
افزود: بســیار خوشحال هستم زیرا به لیگ قهرمانان اروپا صعود کردیم و از فردا باید 

برای نیازهای فصل آینده فکر کنیم زیرا فشار در آینده نیز به مانند الان است.

برانکو: بازیکنان غیبت هواداران را جبران می کنند
سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس گفت: متاسفانه مقابل لخویا بدون تماشاگر 
بازی می کنیم و این یک مشــکل بزرگ اســت اما مطمئنم بازیکنان به خوبی 
جای یار دوازدهم تیم ما را پر خواهند کرد. برانکو ایوانکوویچ در نشســت خبری 
پیش از دیدار مقابل لخویا قطر گفت: خوشــحال و مفتخر هستیم که در مرحله 
یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان شــرکت کردیم و این برای همه ما یک افتخار 
بزرگ است. متاسفانه باید امروز بدون تماشاگر بازی می کنیم و این یک مشکل 
بزرگ اســت. وی با اشــاره به محرومیت هواداران پرسپولیس از حضور در این 
بازی، افزود: متأســفانه 100 هزار هوادار ما امروز شــانس حضور در ورزشگاه و 
لذت بردن از این بازی را ندارد. طبیعی اســت که ما مجبوریم در این فضا بازی 
کنیم.برانکو گفت: لخویا قاطعانه قهرمان لیگ قطر شــد و تیم شایســته ای به 
حســاب می آید. لیگ قهرمانان آسیا جای تیم های قهرمان است و سطح خیلی 
بالاتری نسبت به لیگ برتر دارد. بچه های من هم نشان دادند که از هیچ تیمی 
نمی ترسند. آنها به خود و کیفیت شــان اعتماد دارند و می دانند که هیچ تیمی 
بهتر از ما نیســت. من هم به بچه هایم اعتماد کامل دارم. می دانیم که این بازی 
سخت است و قابل قیاس با بازی های دیگر نیست، اما هیچ دلیلی برای ترسیدن 
و کاهش اعتماد به نفس  وجود ندارد.وی درمورد محرومیت هواداران پرسپولیس 
از حضور در ورزشگاه، گفت: طبیعی است که نبود آنها در عملکرد ما تاثیر خواهد 
داشت. امروز جای آنها در ورزشگاه خالی است، چون هوادار یار دوازدهم ماست. 
هواداران در زمان هایی از فصل که ما خوب نبودیم هم ما را دور نینداختند و از 

ما حمایت کردند.
پاشازاده سرمربی جدید نساجی مازندران

مالک باشگاه نساجی می گوید پاشازاده برای یک فصل هدایت این تیم را بر 
عهده دارد. مهدی پرهام درباره ســرمربی فصل آینده تیم فوتبال نساجی، اظهار 
کرد: ما با مهدی پاشــازاده به توافق رســیدیم و قرارداد یک ســاله را با او امضا 
کردیم. هدف ما برای فصل آینده این اســت که تیمی ببندیم که نقاط ضعفش 
نســبت به فصل گذشته بر طرف شده باشد تا بتوانیم به لیگ برتر صعود کنیم.
مالک باشــگاه نساجی در پاسخ به این ســؤال که فرایند جذب بازیکن و شروع 
تمرینات این تیم از چه زمانی آغاز می شــود؟ گفت : پاشازاده در حال  حاضر در 
آلمان به سر می برد و هر زمانی که او برگردد فرایند جذب بازیکن شروع می شود. 
تمرینات تیم هم با بازگشت او در هفته  آینده آغاز می شود. او در پایان خطاب به 
هواداران نســاجی گفت : ما هواداران فهیم و بزرگی داریم. هر کاری که می کنیم 
برای این است که آنها به آرزوی شان که لیگ برتری شدن نساجی است برسند. 
من از آنها می خواهم کــه ما را در این راه همراهی کنند و افرادی که برای تیم 
مشکل ساز می شوند را از تیم دور نگه دارند و نگذارند آنها برای ما فتنه بیافرینند.

مذاکره ناموفق تراکتورسازی با دنیزلی و کرانچار 
مدیرعامل تراکتورسازی در خصوص آخرین وضعیت انتخاب سرمربی جدید 
این تیم در فصل آتی گفت: ما همیشه برای تراکتور به دنبال بهترین ها بوده ایم. 
هواداران تراکتورسازی شایسته بهترین ها هستند و انتظاری به جز کسب نتایج 
خوب و در عین حال ارائه بازی های زیبا و چشــم نواز ندارند. بر همین اســاس 
بــا تمامی گزینه های داخلی و خارجی که مورد نظر کارشناســان بودند مذاکره 
کردیم. مصطفی آجورلو افزود: دلیل طولانی شــدن پروسه انتخاب سرمربی این 
بود که نخواستیم به عجله و یک تصمیم فردی به جمع بندی نهایی برسیم. به 
نظرات هواداران و مطالبات به حق آنها توجه داشتیم. با این وجود پس از بررسی 
شرایط گزینه ها و مشاوره با کارشناسان تصمیم نهایی را در این خصوص خواهیم 
گرفت؛ تصمیمی که به ســود هواداران تراکتورسازی باشد و ان شاءالله با حمایت 
پرشــورها منجر به موفقیت تیم در رقابت های فصل آتی شود. در اینجا پیرامون 
گزینه های خارجی هدایت تراکتورســازی باید بگویم ما با آقای دنیزلی مذاکره 
کردیم اما ایشــان مشغول به کار هســتند و قرارداد دارند. همچنین کرانچار از 
گزینه های ما بود که تصمیم گرفت در سپاهان بماند و قراردادش را تمدید کند.

معمای جپارف-استقلال حل شد
رئیس کمیته نقل و انتقالات سازمان لیگ وضعیت پرونده  بازیکن ازبکستانی 
را تشــریح کرد.  فریبــرز محمودزاده در  مورد وضعیت قرارداد ســرور جپارف با 
باشگاه اســتقلال  اظهار کرد: برای انتقال این بازیکن برای نیم فصل به  سپاهان 
نامه ای سه جانبه بین استقلال، سپاهان و  جپارف امضا شد که این تفاهم  تفاهم 
نامه ســه جانبه ضمیمه  قرارداد جپارف با ســپاهان در نیم فصل گذشته شده 
است.  وی افزود: اکنون براساس آن تفاهم نامه سه جانبه که در  قرارداد سپاهان 
با جپارف در ســازمان لیگ موجود است، هیچ باشگاهی مجاز به عقد قرارداد با 
این بازیکن نبوده ولی باشــگاه استقلال  می تواند قرارداد جدیدی با این بازیکن 
در ســازمان لیگ برای فصل  آینده ثبت کند. البته با طی مراحل اداری و قانونی 
نظیر استعلام از  کمیته های تعیین وضعیت بازیکن، انضباطی، بین الملل و  تایید 
دبیر کل و رئیس سازمان لیگ قراردادش با استقلال به  ثبت می رسد. البته لازم 
به ذکر است که همه باشگاه ها  برای ثبت قرارداد بازیکنان خود باید این مراحل 
را طی کنند  و از تاریخ 25 خرداد ماه که فصل نقل و انتقالات آغاز می  شود ثبت 
قرارداد بازیکنان آغاز می شــود.  محمودزاده تصریح کرد: ســپاهان یا هر باشگاه 
دیگری  بخواهد با جپارف قرارداد امضا کند با توجه به تفاهم نامه  ســه جانبه ای 
که این بازیکن با استقلال دارد و در سازمان  لیگ موجود است این پرونده شکل 
حقوقــی به خود گرفته و  پرونده را برای تعیین تکلیف به کمیته تعیین وضعیت 

بازیکن  و کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال ارسال می کنیم.
محصص: سرمربی تیم المپیک تا ۹۹ درصد مشخص شده است

رئیس کمیته فنی و توســعه فدراسیون فوتبال در پاسخ به این سؤال که 
در حال حاضر تیم های ملی کمتر از 1٩ ســال، کمتر از 16 سال و امید ایران 
بدون ســرمربی هستند و تاکنون تصمیمی درباره کادرفنی آن ها گرفته نشده 
گفت: ما جلســات زیادی تاکنون برگزار کرده ایــم و تعداد زیادی از مربیان را 
زیــر نظر گرفته ایم. مرتضی محصص با بیان اینکه می خواهیم بهترین انتخاب 
را داشــته باشــیم، افزود: در حال حاضر فریدون معینی در کره جنوبی به سر 
می بــرد و زمانی که او به ایران بازگردد به همراه ســایر اعضای کمیته فنی و 
توســعه فدراسیون فوتبال جلســه ای را درباره این موارد خواهیم داشت. ما تا 
حدود ٩٩ درصد درباره انتخاب مربی تیم ملی المپیک به اجماع رسیده ایم اما 
هنوز نهایی نشــده است. برای سایر تیم های ملی هم با مربیان زیادی صحبت 
کردیم و در ماه های پیش رو اســامی مربیان اعلام خواهد شد. مربیان جوان ما 
بسیار با دانش هســتند.او ادامه داد: باید از گذشته درس بگیریم. خود من در 
دوره قبل هم حضور داشــتم اما در دوره قبل تر افراد دیگری بودند که تاکنون 
موفق نبودیم. البته مشکلات تیم های ملی فقط مربوط به مربی نیست. در نقاط 
مختلف کمبودهایی وجود دارد اما الان پیشرفت کردیم. دیگر اشتباهات 5 سال 

پیش را تکرار نمی کنیم.
معرفی اعضای جدید هیئت مدیره پرسپولیس به زودی 

اعضای جدید هیئت مدیره باشــگاه پرســپولیس به زودی معرفی خواهند 
شــد.هیئت مدیره باشگاه پرسپولیس قرار اســت به زودی شاهد تغییراتی شود 
و بــه احتمال خیلی قوی برخــی از اعضای هیئت مدیره فعلی این باشــگاه از 
جمله فرشید گلزاده، محمد زادمهر و حمیدرضا گرشاسبی جای خود را به بهروز 
منتقمی، علی پروین و بیژن ذوالفقارنســب بدهند. با برنامه ریزی در نظر گرفته 
شده احتمالا علی اکبر طاهری و جعفر کاشانی به همراه سه عضو جدید ترکیب 
جدید پنج نفره هیئت مدیره باشــگاه را تشکیل خواهند داد. ضمن اینکه هیئت 
مدیره جدید، مدیرعامل باشــگاه پرســپولیس را انتخاب خواهند کرد تا او حق 

امضا داشته باشد.
خلعتبری: نگران نیستم و پیشنهادهای دیگری هم دارم

بازیکن فصل گذشته سایپا تأکید کرد که اولویت او در فصل آینده ماندن در 
این تیم اســت. محمدرضا خلعتبری در خصوص اینکه آیا فصل آینده در سایپا 
خواهد ماند یا خیر گفت: چند روز پیش با باشــگاه تماس داشــتم تا در مورد 
تسویه حســاب صحبت کنم. این را هم متوجه شدم که هنوز آقای دایی لیست 
مورد نظرش را به باشــگاه ســایپا اعلام نکرده و در واقع من هم منتظر لیست 
سرمربی جدید سایپا هستم. وی ادامه داد: در تیم ملی و پرسپولیس با علی دایی 
کار کردم و خاطرات خوبی از آن زمان دارم. طبیعتا دوست دارم با این مربی کار 
کنم. اگر در لیســت دایی بودم باعث افتخار من است و اگر نبودم مشکلی وجود 
ندارد، چون سرمربی براســاس نیازهایش بازیکن را انتخاب می کند. خلعتبری 
اظهار داشت: نگران آینده نیستم، چون پیشنهادهای دیگری هم دارم. با این حال 

منتظرم تا تکلیفم با سایپا مشخص شود تا بعدا تصمیم بگیرم.
دستیاران خارجی دلیل عدم توافق فولادی ها 

با سرمربی پرتغالی!
باشگاه فولاد خوزستان و پائولو سرژیو بنتو به دلیل عدم تفاهم بر سر حضور 
دستیاران خارجی برای این مربی به توافق نرسیدند. به دنبال حضور پائولو سرژیو 
بنتو در ایران و مذاکره با مسئولان باشگاه فولاد خوزستان به نظر می رسید این 
مربی با قراردادی یک ســاله به فولاد خوزستان خواهد پیوست اما در نهایت دو 
طرف بر سر عقد قرارداد به توافق نرسیدند. بنتو در جلسه با اعضای هیئت مدیره 
این باشگاه به توافق ابتدایی رسیده بود و روز یکشنبه نیز برای بازدید از امکانات 
این باشــگاه در اهواز حاضر شــده بود اما در نهایت بر سر عدم موافقت باشگاه 
فولاد خوزســتان با دو دســتیار خارجی این مربی، بنتو به تهران بازگشت تا به 
کشــورش بازگردد. بر اساس شنیده ها از باشگاه فولاد گفته می شود مبلغ مورد 
توافق فولادی ها برای یک ســال با این مربی 200 هزار دلار بوده اما با توجه به 
هزینه بر بودن حضور دســتیاران خارجی و اصرار باشگاه فولاد به حضور مربیان 

ایران دو طرف به توافق نهایی نرسیدند.

صفحه ۹
سه شنبه ۲ خرداد ۱۳۹۶ 

۲۶ شعبان ۱4۳8 - شماره ۲۱۶۳۰

سند کمپانی و کارت مشــخصات خودرو سواری پژو 
207I به شــماره پلاک 522 و 41-ایران 63 به رنگ 
سفید-روغنی مدل 1390 و شماره موتور 13390009193 
  NAAR03FE9BJ958622 شاســی  شــماره  و 

مفقود شده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

ابراز رضایت مربی تیم ملی شیرجه 
از عملکرد تیمش

محمدرضا شــکول پس از کسب مدال طلا تیم دو نفره 
شیرجه که چهارمین مدال ملی پوشان این رشته در بازی های 
کشــورهای اسلامی به حســاب می آید، گفت: این نتایج بار 
مسئولیت شیرجه را بیشتر کرد. مردم ما با توجه به درخشش 
شــیرجه و با کمک رسانه ها شــناخت بیشتری از این رشته 
پیدا کردند و امیدوارم این موفقیت ها ادامه داشــته باشــد. 
مربی تیم ملی شــیرجه با اشاره به حضور کیومرث هاشمی 
رئیس کمیته ملی المپیک در مســابقه فینال 10 متر دوبل 
گفت: بعد از کســب مدال، آقای هاشمی به مجتبی ولی پور 
گفت که تاکنون ورزشــکاری که ســه طلا در این مسابقات 
کســب کرده باشــد نداشتیم و شــما اولین مرد سه طلایی 

کاروان ایران هستید.
رایزنی برای حضور کشتی پهلوانی 

در بازی های اسلامی 
بهرام افشــارزاده در حاشــیه مرحله فینال مســابقات 
ورزش های زورخانه ای بازی های کشــورهای اسلامی، با ابراز 
خرســندی از برگزاری رقابت های این رشــته در این دوره 
از بازیهــا گفت: اینکــه اولین دوره رقابت هــای زورخانه ای 
در بازی هــای کشــورهای اســلامی با اســتقبال تیم های 
شــرکت کننده همراه بود، جای خرسندی و امیدواری دارد. 
امکاناتی که از طرف میزبان برای این مســابقات فراهم شده 
کاملا استاندارد و پیشرفته است و این به سطح و کیفیت فنی 
مســابقات کمک کرده است.افشارزاده با تاکید دوباره بر نظم 
مسابقات زورخانه ای بازی های کشورهای اسلامی، به حضور 
11 کشور در این دوره رقابت ها اشاره کرد و یادآور شد: برای 
حضور همزمان کشــتی پهلوانی با ورزش هــای زورخانه ای 
در بازی های کشورهای اســلامی، رایزنی هایی انجام شده و 
صحبت هایی هم با خادم، رئیس فدراســیون کشــتی و عضو 
اتحادیه جهانی کشتی داشته ایم. امیدوارم به گونه ای برنامه 
ریزی شــود که در آینده شاهد محقق شدن این مهم باشیم. 
اینگونه ورزش باســتانی که ورزش اصیل کشورمان است، در 
میادین بین المللی حضور بیشتری خواهد داشت. عضو هیئت 
اجرایی فدراسیون جهانی ورزش های زورخانه ای تاکید کرد: 
با توجه به اســتقبال به عمل آمده از مســابقات زورخانه ای، 
قطعا در دوره آینده بازی های اسلامی، تعداد شرکت کنندگان 

بیشتری حضور خواهند داشت.
قهرمانی تیم والیبال جوانان 

فینال مســابقات والیبال بازی های کشــورهای اسلامی 
میان دو تیم ایــران و آذربایجان برگزار شــد. در این دیدار 
تیم والیبال جوانان ایران که بدون باخت راهی این مرحله از 

مســابقات شده بود، در سه گیم متوالی و با نتایج 25 بر 16، 
2٩ بر 27 و 25 بر 18 حریف میزبان را شکست داد و عنوان 
قهرمانی را از آن خود کرد. مدال طلای تیم والیبال جوانان، 

هشتاد و هشتمین مدال کاروان است.
مدال های تکراری در ورزش زورخانه ای 

روز دوم مســابقات ورزش هــای زورخانــه ای بازیهای 
همبستگی کشورهای اسلامی با برگزاری سه رقابت حساس، 
به کار خود پایان داد. ورزشــکاران در سه رشته کباده، چرخ 
چمنی و میل ســنگین با یکدیگر به رقابــت پرداختند. در 
رشــته کباده، محسن گلســتانی زاده از ایران قهرمان شد و 
نماینده عراق در رده دوم قرار گرفت. نمایندگان آذربایجان و 
تاجیکستان مشترکاً سوم شدند.در چرخ چمنی علی جلیجو 
عنوان قهرمانی را کســب کرد. آذربایجان دوم و افغانستان و 
تاجیکستان مشترکا سوم شدند. جلیجو با این مدال سومین 
مدال طلای خود را بعد از کســب مدال تیمی و چرخ تیز از 
آن خود کرد. در میل ســنگین مصطفی مفید با بالای ســر 
بردن 300 میل سنگین ضمن به جا گذاشتن رکورد بازیهای 
همبستگی، به مدال طلا رسید. ورزشکاران عراق و آذربایجان 
دوم و ســوم شدند. در این قسمت تاجیکستان هم به عنوان 

سوم مشترک رسید.
روز نهم، روز »هت تریک« کاروان ایران 

ورزشکاران کشورمان در نهمین روز بازی های کشورهای 
اسلامی 7 بار روی سکوی قهرمانی رفتند که از میان آنها دو 
نفر برای سومین بار ایستادن روی این سکو را تجربه کردند. 
در مسابقات روز نهم، شهنام ولی پور با کسب مدال شیرجه 
10 متر دوبل، ســومین طلای مســابقات شیرجه بازی های 
اسلامی را از آن خود کرد و بعد از آن علی جلیجو با قهرمانی 
در رشته چرخ چمنی مسابقات زورخانه ای، برای سومین بار 
روی سکوی قهرمانی ایســتاد. با هفت مدال طلا، یک مدال 
نقره و هت تریک دو ورزشــکار کشورمان، مجموع مدال های 
کاروان ایــران به ٩0 مدال شــامل 31 طــلا، 26 نقره و 33 

برنز رسید.
عطایی: تکلیف قهرمانی از بازی با الجزایر 

مشخص شد 
بهروز عطایی سرمربی تیم والیبال جوانان پس از کسب 
قهرمانی شاگردانش در چهارمین دوره بازی های کشورهای 
اســلامی گفت: در ابتدا این موفقیت را به مردم ایران تقدیم 
می کنم. نکته اصلی این اســت که ما در این مسابقات با تیم 
جوانــان حضور پیدا کــرده بودیم و با تیم های بزرگســالان 
مسابقه دادیم. از همین رو فشــار مسابقات بالا بود. چرا که 
جوانان ما با تیم هایی که 2 رده از آنها بزرگتر بودند مســابقه 
دادند و همین فشار را مضاعف می کرد. تنها کشوری که تیم 

بزرگسالان خود را به مسابقات نیاورده بود تیم ترکیه بود که 
با تیم امید خود راهی رقابت های باکو شده بود. سرمربی تیم 
والیبال جوانان در ادامه افزود: تکلیف قهرمانی ما از بازی برابر 
الجزایر مشخص شــد. وقتی این تیم را با قاطعیت شکست 
دادیم مشخص شد که سکوی قهرمانی به ما تعلق دارد. حتی 
تیم ترکیه هم وقتی در یک بازی نزدیک و پرفشار حریف ما 
نشد، نتوانســت برای بازی رده بندی خود را بازسازی کند. 
عطایی با اشاره به دیدار فینال گفت: تیم آذربایجان بی تردید 
چشم به قهرمانی داشت. آنها از تمام قوا استفاده کرده بودند 
تــا مدال طلا را در خانه نگه دارند. یک بازیکن لهســتانی و 
یک بازیکن روســی نیز در ترکیب آذربایجان بازی می کرد. 
اما نمایش خیره کننده جوانان ما تمام نقشه های آنها را نقش 
بر آب کرد. ســرمربی تیم جوانان درباره ست دوم که بسیار 
نزدیک و نفس گیر دنبال شــد گفت: واقعیت این اســت که 
آذربایجان تیم خوبی بود و وقتی یک ســت از ما عقب افتاد، 
تمام انرژی خود را گذاشــت تا بتواند در ســت دوم جبران 
کرده و به بــازی باز گردد. من به بچه هــا تاکید کرده بودم 
اگر ســت دوم را ببریم کار قهرمانی تمام است. خوشبختانه 
با تغییراتی کــه انجام دادیم و تمرکز بچه ها و فشــاری که 
برحریف آوردیم این ست را به نفع خود تمام کردیم و همان 
طور که پیش بینی می کردیم ست سوم را خیلی راحت بردیم. 
وی در پایان گفت: خوشحالم که این قهرمانی در شرایطی به 
دست آمد که صد در صد آماده نبودیم و در فصل آماده سازی 
قرار داشتیم. این مسابقات یک محک خوب برای رقابت های 
قهرمانی جوانان جهان بود که هدف گذاری اصلی ما محسوب 

می شود.
قهرمانی تیم ملی تنیس روی میز بانوان 

دیدار نهایی رقابت های تنیس روی میز بانوان بازی های 
کشورهای اسلامی صبح دیروز در سالن سرحدچی برگزار شد 
و تیم های ایران و آذربایجان به مصاف هم رفتند که در پایان 
تیم کشــورمان با نتیجه 3 بر یک از سد میزبان گذشت  و بر 
سکوی قهرمانی ایســتاد. نتایج این دیدار به این شرح است: 
* دیدار اول: ندا شهســواری صفر - ژینگ نینگ 3 * دیدار 
دوم: مهشید اشتری 3 - میائو وانگ 2 * دیدار سوم: دوبل ندا 
شهسواری و مریم صامت 3 - دوبل وانگ و چن یک * دیدار 

چهارم: مهشید اشتری 3 - ژینگ تای چن صفر. 
علی نژاد: ووشو بالاتر از حد انتظار 

ظاهر شد 
مهدی علی نژاد رئیس فدراسیون ووشو اظهار داشت: در 
باکو موفقیت بزرگی برای ووشوی ایران رقم خورد و این نتایج 
فراتر از انتظارات ما بود و نشــان دادیم که در دنیا حرف های 

زیادی برای گفتن داریم.

وی افــزود: بچه های ایران در باکو نشــان دادند که اگر 
در شــرایط خوبی قرار داشته باشــند کارهای بزرگی انجام 
خواهنــد داد. ما هم قبل از این بهترین امکانات اردویی را در 
اختیار آنها قرار دادیم و حالا هم امیدواریم نگاه ها به ووشــو 
مهربانانه تر شود. علی نژاد در پایان در پاسخ به این پرسش که 
فدراسیون چه پاداشی برای ووشوکاران در نظر دارد گفت: ما 
قبلا کارهایی که لازم بوده اســت را انجام داده ایم و بهترین 

امکانات را در اختیار بچه ها قرار دادیم.
اوجاقی: آینده ووشوی ایران تضمین شده است 
حسین اوجاقی سرمربی تیم ملی ووشو پس از پایان کار 
ووشوکاران در بازی های کشورهای اسلامی که با 6 مدال طلا 
همراه بود، گفت: مدتهاســت برنامه ریزی فدراسیون بر روی 
نسل آینده و پشتوانه ســازی معطوف شده که خوشبختانه 
امروز شاهد نتیجه گرفتن آن هستیم.وی با بیان اینکه حضور 
هر شــش ووشــوکار ایران در فینال بازیها و کسب 6 مدال 
طلا، قدرت ووشــوی ایران را ثابت کــرد، ادامه داد: به تمام 
ملی پوشان ایران که تیم جوانان و آینده سازان ووشوی ایران 
هستند تبریک می گویم و از فدراسیون ووشو و شخص دکتر 
علینژاد به دلیل حمایتهایش تقدیر و تشکر می کنم.اوجاقی 
در خصوص ســطح مســابقات نیز اظهار داشت: اکثر تیمها 
با نفرات اصلی خود و تیم بزرگســالان در مســابقات حضور 
داشــتند و تنها تیم جوان تیم ایران بود. تیم آذربایجان هم 
با 3 ورزشــکار MMA که در اختیار داشت مهمترین حریف 
ما به حســاب می آمد اما خوشبختانه حریف توانایی و قدرت 
ما نشــدند.وی در پایان گفت: این پیروزی ارزشمند و شش 
طلای ووشــو را تقدیم می کنم به مــردم ایران که مطمئنم 
دعای خیرشــان پشت و پناه تیم بوده و اکنون از عملکرد ما 

رضایت دارند.
تیم تنیس روی مردان قهرمان شد 

دیدار نهایی رقابت های تنیس روی میز مردان دیروز بین 
تیم های ایران و ترکیه برگزار شد که در پایان تیم کشورمان 
با ترکیب نوشــاد عالمیان، نیما عالمیان و افشین نوروزی با 
نتیجه 3 بر یک حریفش را شکست داد و مدال طلا را از آن 
خود کرد. نتایج این دیدار به این شرح است: *دیدار اول: نیما 
عالمیان 3 - ابراهیم گوندوز یک *دیدار دوم: نوشاد عالمیان 
یک - احمت لی 3 *دیدار سوم: دوبل افشین نوروزی و نیما 
عالمیــان 3 - دوبل گنکای منگه و ابراهیم گوندوز 2 *دیدار 
چهارم: نوشــاد عالمیان 3 - گنکای منگه یک. بدین ترتیب 
پرونده کاروان ایران در چهارمین دوره بازی های همبستگی 
کشــورهای اسلامی با کســب 3٩ طلا، 26 نقره و 33 برنز و 
کســب ٩8 مدال و ایســتادن در رده سوم پس از آذربایجان 

و ترکیه بسته شد.

چهارمین دوره بازی های کشورهای اسلامی ـ باکو

رئیسفدراســیونتیروکماندربارهانتخاباتاینفدراســیونواینکهراجعبهثبتناممجددازکاندیداها،
تصمیمیگرفتهشدهاســتیاخیر؟گفت:هنوزهیچتصمیمیصورتنگرفتهومنتظرابلاغکتبیازسویوزارت

ورزشوجوانانهستیم.
محمدعلی شــجاعی اظهار کرد: برای برگزاری انتخابات فدراســیون تیروکمان هنوز هیچ ابلاغیه ای از سوی وزارت ورزش و 
جوانان مبنی بر این که انتخابات طبق روال قبل انجام شود و یا از کاندیداهای فدراسیون تیروکمان ثبت نام مجدد صورت بگیرد، 
دریافت نکرده ایم. البته چند جلســه حضوری با محمدرضا داورزنی، معاونت ورزش حرفه ای و قهرمانی وزارت ورزش و جوانان در 
این زمینه داشتیم، اما به نتیجه مثبتی دست پیدا نکردیم و ما همچنان منتظر تصمیم نهایی از سوی وزارت ورزش و جوانان برای 
برگزاری انتخابات هســتیم.وی در پاسخ به این پرسش که آیا همچون گذشته گرفتار مشکلات مالی هستید، گفت : دغدغه  مالی 
تنها خاص فدراسیون تیروکمان نیست و تمام فدراسیون ها به نوعی دچار مشکلات مالی هستند. امیدوارم هر چه  سریع تر مسائل 

و تنگناهای مالی تمام فدراسیون ها برطرف شود.

سرپرستسازمانلیگوالیبالمعتقداستدرلیگ
دستهاولتعدادتیمهانســبتبهلیگبرتربیشترشود

بهتراست.
منوچهر پورحســن اظهار کرد: طبق برنامه ریزی انجام شده، 
اواخر مهرماه لیگ برتر آغاز می شود.وی درباره تعداد تیم های لیگ 
برتری، گفت: بستگی دارد، سقف 12 تیم را درنظر گرفته ایم و باید 
ببینیم چه تعداد تیم می توانند شــرایط موردنظر را فراهم کنند.

پورحسن اضافه کرد: تیم های لیگ برتری اگر بیشتر باشند ممکن 
است دچار مشکلاتی شویم. با حضور 12 تیم در لیگ برتر برخی 
بازی ها یک طرفه است.وی یادآور شد: باید سقف بازیکنان مشخص 
شود، با وجود 12 تیم در مجموع 240 بازیکن در لیگ برتر حضور 

دارند که از این  تعداد 20 نفر به اردوی تیم ملی دعوت می شوند. 
سرپرســت سازمان لیگ والیبال افزود: اگر لیگ برتر با هشت تیم 
برگزار شود در مجموع 160 بازیکن خواهیم داشت و از بین آنان 
می توان 20 بازیکن خوب به تیم ملی دعوت شــوند و از این بابت 
مشــکلی نداریم.وی با بیان اینکه با افزایــش تعداد تیم در لیگ 
دسته اول بیشتر موافقم تا لیگ برتر، تأکید کرد: اگر تیم ها شرایط 
موردنظر را نداشــته باشند از 12 تیم لیگ برتر هم کم می کنیم.

پورحسن گفت: لیگ ما خیلی خوب و در حد بهترین های جهان 
است اما از نظر سخت افزاری ضعیف هستیم. با اینکه سالن خوب 
و استاندارد نداریم و امکانات مطلوب نیستند اما بازیکنان خارجی 

خوبی به ایران می آیند و از لیگ ما استقبال می کنند.

پورحسن:باافزایشتیمهادرلیگدستهاولبیشترموافقمتالیگبرتر!
برگزاری رقابت های لیگ برتر والیبال از اواخر مهر ماه

انتخابات فدراسیون تیروکمان در انتظار تصمیم  وزارت ورزش

حدیث دشت عشق

ستایش خدای را که ما را به این مقام هدایت کرد که اگر 
هدایت و لطف الهی نبود ما به خود به این مقام راه نمی یافتیم. 
ای امت رســول اکرم )ص(! بیائید با استقامت و صبر خودتان 
دل او را که سرور همه چیز است، خوشحال کنیم. تا خداوند 
نیز ما را مورد عنایت خود قرار دهد.دوستان و عزیزان! اکنون 
در وضعیت حساسی به سر می بریم. حساس از این لحاظ که 

اســلام در خطر است و دشمنان خدا، با افکار باطل و شیطانی شان قصد از بین بردن 
دین خدا را دارند و برای رســیدن به اهداف پلید خود از هیچ چیز دریغ نمی کنند و 
نکرده اند.ما نیز با نثار کردن خون ســرخ خویش و مــال و فرزندان و ... خود از حریم 
اسلام حفاظت می نمائیم.چرا که خداوند درخت اسلام را با ریخته شدن خون شهدای 
خود اســتوار کرده است و اگر امروز این تکلیف را ما انجام ندهیم، قومی دیگر را برای 
انجام این تکلیف الهی انتخاب خواهد نمود و برای او این عمل سهل و آسان است زیرا 
که بر هر کاری قادر و تواناست.پس بیائید به این فیض عظیم و این نعمت پربار الهی 
که آخرش خشنودی حق تعالی است برســیم.چرا معطلید و چرا چشم به این دنیای 
دو روزه دوخته اید؟دیدهایتان را وســیع نمائید. زندگی دنیوی در برابر زندگی اخروی 

متاعی بیش نیست.بروید به جبهه ها. این جبهه ها بازار مبادله جان با لقاء حق است.

نوشتهایازشهید»محمدبهروزلایقی«
جبهه بازار مبادله جان با لقاء حق است

سرمربی تیم ملی هندبال پس از اردوی هندبالیست ها در مشکین شهر تاکید کرد:اردوی دوم ملاک ارزیابی هندبالیست ها برای 
حضور در مسابقات قهرمانی آسیا و انتخابی جام جهانی سال 201٩ خواهد بود.

نخستین اردوی تیم ملی هندبال کشورمان در بخش مردان در سال ٩6 از 27 اردیبهشت ماه تا چهارم خردادماه با دعوت از 51 
بازیکن در مشکین شهر پیگیری می شود. طبق نظر علیرضا حبیبی سرمربی تیم ملی هندبال ایران دعوت شدگان به این اردو در دو 
بخش الف و ب در تمرینات حاضر می شوند. علیرضا حبیبی سرمربی تیم ملی هندبال کشورمان در خصوص این مرحله از تمرینات 

توضیحاتی داد که گزیده ای از آن در ادامه می آید:
*این اردو در دو گروه الف و ب در مشکین شهر برگزار می شود. خوشبختانه مسئولین این شهر امکانات بسیار خوبی را برای ما مهیا 

کرده اند و در کنار آن جاذبه های گردشگری و طبیعت این شهر برای ما جالب بود.
 * در اردوی گروه اول محسن باباصفری از بچه های لژیونر در تمرین حضور داشت . در اردوی گروه دوم نیز مابقی بچه های لژیونری 
که بازی هایشان با تیم های خود به اتمام رسیده به جمع ما می پیوندند. البته الله کرم و سجاد که در اروپا بازی دارند به اردوی گروه 
دوم نمی رسند چرا که بازیهای آنها تا چند هفته آینده ادامه دارد.البته قرار است این نفرات در اردوی مرحله دوم به جمع ما بپیوندند. 
*ما اردوی دوم را ملاک ارزیابی نفرات نهایی قرار داده ایم. الان با یک مرحله اردو که بیشتر جنبه تمرینی داشت نمی توانستیم نظر 

نهایی برای انتخاب اعضا تیم بدهیم
* تمرینات ما به منظور آماده سازی برای حضور در مسابقات قهرمانی آسیا و انتخابی جام جهانی سال 201٩ است. قرار است بهترین 
نفرات این اردوها در نهایت اعضای تیم اعزامی به بازیهای تدارکاتی کاپ سئول را تشکیل دهند. مرحله اول از اردوی تیم ملی از روز 

اول خردادماه با حضور دیگر دعوت شدگان در گروه دوم در مشکین شهر شروع می شود و تا چهارم خردادماه ادامه می یابد. 

سرمربیتیمملیهندبالتاکیدکرد
اردوی دوم ملاک ارزیابی هندبالیست ها برای مسابقات بین المللی خواهد بود


